
 
Monkey Class Newsletter 
February and March 2022 

 
Dear Parents, 
It’s a fresh new term here at marshal school! Towards the end of last the semester, the 
children did very well with their reading contests and enjoyed all of our festivities for 
Halloween and Christmas! The thematic activities for the months of February and March 
will be about Winter. 
              
Reading Class 
We continue to have the kids read in groups in our reading class, and give the kids a 
chance to read individually when they are ready as well some new interesting reading 
activities to help them remember the books. 
2/7 ~ 2/11: Horses 
2/14 ~ 2/18: A bean plant grows 
2/21 ~ 2/25: A bed in summer 
3/1 ~ 3/4: Critters in camouflage 
3/7 ~ 3/11: The new car 
3/14 ~ 3/18: Back-to-school safety 
3/21 ~ 3/25: A turtle hatchling grows up 
3/28 ~ 4/1: Wake up, little mouse   
 
Core Material 
We are moving on to Unit 3 Week 1 of the Wonders Workshop and anthology book in the 
month of November. The books will cover ‘cause/effect’. The books will also reinforce 
some of the grammatical/phonetic concepts covered last semester such as ”hard/soft ‘g/c’ 
and ‘Is/Are’ and introduce future tenses. 
2/7 ~ 3/4: Unit 3 week 1 
3/7 ~ 4/1: Unit 3 week 1 Anthology 
 
Conversation 
The kids will review the present tenses and be introduced the future tenses and 
imperatives. through our grammar writing book and completing the following pages 
specified below. 
2/7 ~ 4/1: p.3 - 18  
 
Writing 
The content in the writing classes this month coincide with the core and will focus on 
sequencing adjectives and more present tense. 



2/7 ~ 4/1: P. 52 -67 
 
Phonics 
The kids will practice initial and final digraph, silent letters and r-controlled vowels. 
2/7 ~ 2/11: p.115-118 
2/14 ~ 2/18: p.119-121 
2/21 ~ 2/25: p. 123-125 
3/1 ~ 3/4: p. 126-129 
3/7 ~ 3/11: p.130-133 
3/14 ~ 3/18: p. 135,136.139 
3/21 ~ 3/25: p. 140, 145 
3/28 ~ 4/1: p. 147, 148  
 
MPM  
The MPM class, we will work our way through the F1-2 books and begin book F3 for some 
more spatial awareness, pattern recognition and basic addition and subtraction.. 
2/7 ~ 3/4: F1 p. 1-18 
3/7 ~ 3/25: F2 p. 1-18  
3/28 ~ 4/1: F3 p. 1-6   
     
Spelling 
As usual, we will hand out the word list on Fridays as the kids’ homework. We will also 
continue breaking down the words to its phonetic sounds so the kids may be able to spell 
the words phonetically. 
 
Song and Dance 
In our Song and Dance class, we will begin with Dancing queen. 
2/7 ~ 2/11: Dancing Queen 
2/14 ~ 2/18: Dancing Queen 
2/21 ~ 2/25: Dancing Queen 
3/1 ~ 3/4: Dancing Queen 
3/7 ~ 3/11: Somewhere out there 
3/14 ~ 3/18: Somewhere out there 
3/21 ~ 3/25: Somewhere out there 
3/28 ~ 4/1: Somewhere out there  
 
I hope this has been an insightful newsletter for you all, 
Thank you for reading!  
Best wishes, Tr. John 
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親愛的猴子班爸爸媽媽好：， 
這個月展開瑪歇爾新學期！上學期快結束時，孩子們在閱讀比賽中表現非常出色，並且享受

了我們所有的萬聖節和聖誕節慶祝活動！而在二月和三月的教學活動主題活動為『冬季』 
以下是本月的教學活動課程進度： 
 
Reading Class 
我們繼續讓孩子們在閱讀課上分組閱讀，讓孩子們有機會在準備好時單獨閱讀，以及進行有

趣的閱讀活動來幫助他們記憶閱讀小書的內容。 
2/7 ~ 2/11: Horses  
2/14 ~ 2/18: A bean plant grows  
2/21 ~ 2/25: A bed in summer  
3/1 ~ 3/4: Critters in camouflage 
3/7 ~ 3/11: The new car  
3/14 ~ 3/18: Back-to-school safety 
3/21 ~ 3/25: A turtle hatchling grows up  
3/28 ~ 4/1: Wake up, little mouse 
 
Core Material 
我們將繼續學習 11 月份的 Wonders Workshop 和選集書的第 3 單元之一，這些內容包含
「cause/effect」，加強上學期涵蓋的一些語法語音概念，例如：hard/soft ‘g/c’ and 
‘Is/Are’，並介紹未來進行時態的變化。 
2/7 ~ 3/4: Unit 3 week 1 
3/7 ~ 4/1: Unit 3 week 1 Anthology 
 
Conversation  
孩子們將複習現在式，並介紹未來進行式和命令式。透過文法書寫練習完成下面指定的以下

頁面。 
2/7 ~ 4/1: P. 52 -67 
 
Phonics  
孩子們將練習聲母和韻母、無聲字母和 r 使用的母音。 
2/7 ~ 2/11: p.115-118 
2/14 ~ 2/18: p.119-121  
2/21 ~ 2/25: p. 123-125 
3/1 ~ 3/4: p. 126-129  



3/7 ~ 3/11: p.130-133  
3/14 ~ 3/18: p. 135,136.139  
3/21 ~ 3/25: p. 140, 145  
3/28 ~ 4/1: p. 147, 148 
 
MPM  
在 MPM 課程中，我們將學習 F1-2 書籍並從 F3 書籍開始學習更多的空間意識、模式識別
和基本的加減法。 
2/7 ~ 3/4: F1 p. 1-18  
3/7 ~ 3/25: F2 p. 1-18  
3/28 ~ 4/1: F3 p. 1-6 
 
Spelling 
像往常一樣，我們將在周五分發單詞表作為孩子們的作業。我們還將繼續將單詞分解為其語

音，以便孩子們能夠根據語音拼寫單詞。 
 
Song and Dance  
在我們的歌舞課上，我們將從舞蹈女王開始。 
2/7 ~ 2/11: Dancing Queen  
2/14 ~ 2/18: Dancing Queen 
2/21 ~ 2/25: Dancing Queen 
3/1 ~ 3/4: Dancing Queen 
3/7 ~ 3/11: Somewhere out there  
3/14 ~ 3/18: Somewhere out there  
3/21 ~ 3/25: Somewhere out there 
3/28 ~ 4/1: Somewhere out there 
 
我希望這對爸爸媽媽來說是一份有幫助的資訊， 
感謝您的閱讀！ 
 
Best wishes,  
Tr. John 
 
 


